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Oœwiadczenie skierowane do rzecznik ubezpieczonych Haliny Olendzkiej

Z przeprowadzonych analiz wynika, ¿e do rzecznika ubezpieczonych wp³ywa z roku na rok coraz wiê-
cej skarg na ubezpieczycieli. Tylko w pierwszym kwartale 2011 r. wp³ynê³y prawie 4 tysi¹ce skarg, nie-
mal o 1/3 wiêcej ni¿ rok wczeœniej.

Niestety, wci¹¿ niewielu ubezpieczonych wie, ¿e w razie problemów mog¹ zg³osiæ siê po pomoc w³aœ-
nie do rzecznika ubezpieczonych. W 2008 r. o istnieniu tej instytucji wiedzia³ tylko 1% badanych, w ro-
ku ubieg³ym by³o to 6% ankietowanych.

W zwi¹zku z tak niskimi wynikami badañ zwracam siê z proœb¹ o przeanalizowanie mo¿liwoœci prze-
prowadzenia akcji informacyjnej, która spowodowa³aby, ¿e ubezpieczeni bêd¹ œwiadomi, ¿e w razie pro-
blemów z ubezpieczeniem mog¹ zwróciæ siê z proœb¹ o pomoc w³aœnie do rzecznika ubezpieczonych.
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